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PROTOKOŁ Nr XVIII/08 
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 29 maja 2008 roku 
 
 

W sesji udział wzięli: 
a/ trzynastu radnych Rady Gminy         -   nie obecni: M. Mnich, L. Młyński  
b/ Wójt Gminy                                         -  Eugeniusz Dańczak 
c/  Sekretarz Gminy                                -  Iwona Wójcik 
d/  Skarbnik Gminy                                 -  Marek Malinowski 
e/  Radca Prawny                                   -   Beata Sadowska 
f/  Dyrektor GOK                                     -  Grażyna Chojnowska 
g/  Dyrektor Zespołu Szkół                     -   Sławomir Miluski 
h/   Dyrektor Sz. P. w Dębnicy Kasz.      -   Elżbieta Fryckowska  
i/ Kierownik OPS                                     -  Krystyna Szustak  
j/ Dyrektor ZGK                                       -  Mirosław Klemiato 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a/  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/  przyjęcie porządku obrad, 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

       2. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwa ł. 
       3. Omówienie funkcjonowania Ośrodków Zdrowia na terenie gminy Dębnica   
             Kaszubska. 
       4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady  za okres między sesjami: 
            a/ Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki, 
            b/ Komisji Rewizyjnej, 
            c/ Komisji Budownictwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  
       5. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a/  zmian w budżecie Gminy na 2008 rok, 
b/  udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego, 
c/ ustanowienia tytułu „Zasłużony dla gminy Dębnica Kaszubska” oraz 
przyjęcie zasad nadawania tego tytu łu. 

       6. Interpelacje radnych. 
 7. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 
 8. Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zgłoszone w trakcie sesji. 

       9. Zamknięcie obrad.                         
 
Przebieg sesji: 
 
Ad.1 
 
a/ 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitał Radnych i gości 
przybyłych na sesję. Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając 
prawomocność obrad. Otwarcia dokonał o godz.1010 w Sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy. 
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b/ 
  

Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz  poinformowa ł, że przebieg 
sesji zawarty jest w porządku obrad, który został przesłany Radnym. 
Przewodniczący  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad. 
Wójt Gminy zwrócił się z prośba o zmianę kolejności podejmowanych uchwał tzn. 
prosi by uchwała ujęta w pkt.5b była przyjmowana jako pkt. 5a a uchwa ła ujęta w pkt. 
5a jako 5b. 
Więcej uwag  do porządku obrad nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem Wójta 
Gminy. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie /13 za/. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad przyjęciem 
porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 
W wyniku głosowania porządek po zmianach został j przyjęty jednogłośnie /13 za/. 
  
c/  
 
 Do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono.  W wyniku głosowania 
protokół został przyjęty jednogłośnie /13 za/. 
 
Ad 2   
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wójta Gminy o złożenie 
sprawozdania z działalności między Sesjami. 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności za okres od 29 kwietnia 2008 r. do 28 
maja 2008r. / sprawozdanie stanowi za łącznik Nr 1 do protokołu/.   
Następnie Sekretarz Gminy przedstawi ła sprawozdanie z wykonania uchwa ł 
/załącznik Nr 2 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz otworzył dyskusję nad 
sprawozdaniami. 
Radna J. Karaś prosi o przybliżenie zagadnień związanych ze zgłoszeniem gruntów 
do Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że Pomorska Agencja Specjalnej Strefy Ekonomicznej 
proponuje, byśmy te działki tj. 12/2 i 222 w obrębie Dębnicy Kaszubskiej zgłosili do 
obszaru Słupskiej Strefy Specjalnej. Jest to obszar 60 ha, chcemy na tym obszarze 
inwestować. Ze względu na sąsiedztwo „po garbarskiego” wysypiska śmieci nie 
możemy tam planować funkcji mieszkaniowej. Zgłoszenie do Ministerstwa Skarbu na 
dzień dzisiejszy niczym nie skutkuje. 
Radny K. Olech prosi o przybliżenie tematu związanego z zakupem mikrobusu dla 
osób niepełnosprawnych.   
Wójt poinformował, że na terenie gminy jest 86 niepe łnosprawnych dzieci. Obecnie 
jest duże zapotrzebowanie na świadczenie usług przewozowych, na rehabilitację. 
Samochód, który posiadamy jest intensywnie użytkowany. W tym projekcie możemy 
uzyskać dofinansowanie w wysokości 100 tys. zł przy koszcie nowego samochodu 
130 tys. Uważa, że warto z tego skorzystać. Samochód zostanie przekazany do 
Ośrodka Pomocy Społecznej. Obecnie z uwagi na duży teren i brak środka lokomocji 
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kontakt pracowników socjalnych z podopiecznymi jest niewystarczający. Posiadanie 
tego samochodu poprawi dzia łalność OPS. Kierowca zostanie zatrudniony z PUP w 
ramach refundacji. 
Radny K. Olech uważał, że ten obecny samochód będzie można przekazać do Sz. P. 
w Dębnicy. Jednocześnie prosi o wyjaśnienie, czy zatrudnienie Radnej I. Kiernickiej 
nie kłuci się z ustawą samorządową. 
Wójt wyjaśnił, że nie, gdyż radna jest zatrudniona w Zak ładzie Gospodarki 
Komunalnej. Wyjaśnił, że zadaniem radnej jest kontrola umów na wywóz nieczystości 
zawartych przez mieszkańców  gminy z ich odbiorcami. Uważa, ze taka osoba jest 
potrzebna. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz  zwrócił się z pytaniem czy środki na naukę 
języków obcych są pewne i czy te środki będą przeznaczone tylko dla młodzieży 
szkolnej, czy dla dorosłych także, gdyż jest to duża kwota. 
Wójt poinformował, że wniosek przeszedł pozytywna ocenę formalna i środki są 
pewne. W zakresie nauki języków obcych mamy duże zapotrzebowanie nie tylko 
wśród młodzieży szkolnej. Te środki będą przeznaczone przede wszystkim dla 
młodzieży szkolnej na dodatkowe zajęcia, ale dla dorosłych także będzie oferta. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że ten program będzie realizowany poza zajęciami 
szkolnymi przez wyspecjalizowaną jednostkę wyłonioną w drodze konkursu. 
Radna U. Frankowska zwróciła się z pytaniem czy złożono na pewno dokumentację 
na wydanie pozwolenia na budowę ciągów pieszo-jezdnych na osiedlu „Zajęcza”.  
Wójt poinformował, że tak. W trakcie okazało się, że w planach nie ujęto jednej 
działki, która w planach spełnia funkcję chodnika. Dobrze, że ten błąd został 
zauważony w porę gdyż ulice Wodna i Jodłowa nie maiły by dostępu do drogi 
wojewódzkiej. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zamkną dyskusję nad sprawozdaniem 
Wójta Gminy. 
 
Ad 4 
 
 
      Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Przewodniczących Komisji 
Rady o złożenie sprawozdania z działalności miedzy sesjami. 
 
a/ 
 Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Jadwiga Karaś 
poinformowała, że jej komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się na dwóch 
wspólnych posiedzeniach, na których omawiano sprawy zwi ązane z budową boisk, 
działalnością GOK, arkusze organizacyjne szkół oraz opiniowano materiały na 
dzisiejszą sesję, oraz na jednym  posiedzeniu we własnym gronie, na którym 
omawiano także arkusze organizacyjne szkół na rok szkolny 2008/2009. Wnioski z 
komisji w sprawie arkuszy organizacyjnych zosta ły przedstawione radnym podczas 
posiedzenia komisji wspólnych. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz otworzył dyskusję nad sprawozdaniem 
komisji. 
Radni nie wnieśli uwag do  sprawozdania. 
 
b/ 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że komisja 
w okresie międzysesyjnym spotkała się na dwóch posiedzeniach komisji wspólnych, 

 



 4

na których omawiano sprawy związane z funkcjonowaniem szkół w roku szkolnym 
2008/2009, budową boisk sportowych, działalnością GOK oraz opiniowano materiały 
na sesję. Przedstawił Radnym wniosek Komisji rewizyjnej w sprawie skargi 
pracownic GOK na działalność Pani Dyrektor: „Komisja Rewizyjna popiera wniosek 
pracownic i wnioskuje o rozwiązanie jednostki budżetowej pod nazwą Gminny 
Ośrodek Kultury w Dębnicy Kaszubskiej i powołanie inspektora ds. kultury i sportu w 
gminie”. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz otworzył dyskusje nad sprawozdaniem 
Komisji Rewizyjnej. 
Radna J. Karaś uważa, że w tej sprawie należy jeszcze rozmawiać. Poinformowała, 
że komisja planuje posiedzenie poszerzone o udział przedstawicieli Forum w sprawie 
współpracy na płaszczyźnie kulturalno-sportowej. Sądzi, że to spotkanie przyczyni 
się do podjęcia właściwych decyzji. Na to spotkanie także będzie chciała zaprosić 
Przewodniczącego Rady i pozostałych Przewodniczących Komisji Rady. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił uwagę na fakt, ze wniosek Komisji 
nie dotyczy sprawy. Uważa, że nie ma potrzeby likwidacji zakładu budżetowego tylko 
dlatego, ze jest tam konflikt między pracownikami. Należy się zastanowić na 
reorganizacją tym bardziej, że sami pracownicy widzą potrzebę zmian. Oczekuje od 
Komisji, że przedstawi konkretne stanowisko. 
Radczyni poinformowała, że rozpatrzenie tej skargi winno być zakończone podjęciem 
uchwały o jej zasadności lub nie zasadności. 
Radny P. Pałubicki poinformował, że Komisja Rewizyjna uznaje skargę za zasadną. 
Przewodniczący rady Marian Adamowicz poprosi ł Przewodniczącego Komisji by 
wspólnie z Radczynią wypracowali wniosek w sprawie skargi. 
Radny P. Pałubicki proponuje by tematem zmian w kulturze zająć się na posiedzeniu 
wspólnym komisji, gdyż w innym wypadku do tego tematu będziemy ciągle wracać.    
Radna J. Karaś uważa, że tematyka ich posiedzenia dotyczy innych zagadnień i 
uważa, że nie należy tego łączyć. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że jeżeli chcemy zmian w kulturze to 
należy to zagadnienie omówić na planowanym posiedzeniu. Prosi by to by ło 
posiedzenie komisji wspólnych. 
Ustalono, ze posiedzenie odbędzie się 17 czerwca 2008 r. o godzinie 1000.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zamkną dyskusję nad sprawozdaniem 
Komisji Rewizyjnej. 
 
c/ 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju 
Gospodarczego przedstawi ła Agnieszka Łomża – członek. Poinformowała, że 
komisja spotkała się na 2 wspólnych posiedzeniach, na których omawiano sprawy 
związane z arkuszami organizacyjnymi szkół na rok szkolny 2008/2009, budowy 
boisk sportowych, działania Gminnego Ośrodka Kultury oraz omawiano materia ły na 
sesję Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do 
sprawozdania. 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.  
 
Sławomir Miluski – Dyrektor Zespołu Szkół w Dębnicy Kaszubskiej zaprosił 
wszystkich radnych na Festyn Rodzinny, który odbędzie się 07 czerwca 2008 r. na 
terenach przyległych do szkoły w godzinach od 1100 do 1600. 
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Ad 5   
    

a/ 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 

Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 3 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na  posiedzeniu komisji wspólnych, które odby ło się 26 maja  2008 r.  
i otrzymał pozytywną opinię. .  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
b/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie zmian w 
budżecie Gminy na 2008r. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 4 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na  posiedzeniu komisji wspólnych, które odby ło się 26 maja  2008 r.  
i otrzymał pozytywną opinię. .  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił uwagę na załącznik Nr 3 do uchwały. Z 
wcześniejszych dyskusji wynikało, ze nie miało w nim być żadnych zmian. 
Skarbnik Gminy poinformował, że zmian nie ma w WPI, natomiast w rocznym planie 
inwestycji zachodzą zmiany z uwagi na planowany zakup dzia łki pod przystanek od 
osoby prywatnej i wypadnięcie z realizacji modernizacji pomieszczeń herbaciarni w 
GOK należało dokonać zmian w tym załączniku. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz porosi ł Zastępcę Krzysztofa Olecha o 
szczegółowe przedstawienie Radnym tego za łącznika. 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech zapoznał Radnych z tym załącznikiem. 
Skarbnik poinformował, że w pkt.5 w jednej pozycji ujęto budowę dróg na ul. Jagiełły, 
Sportowej, Młyńskiej. Nie rozpisywano oddzielnie, gdyż w pakiecie będzie łatwiej. 
Zostanie ogłoszony jeden konkurs. Wartość zadania nie zmieniła się.  
Radny K. Olech  prosi o informacje dotyczące lokalizacji budowy nowych punktów 
świetlnych. 
Wójt Gminy zauważył, ze każdy by chciał przy swojej posesji. W roku ubiegłym 
założono w Dobrcu. W tym roku będzie chciał w Goszczynie, Dobieszewko – 
przystanek, jest także prośba o przedłużenia oświetlenia w Dębnicy Kaszubskiej na 
ul. Zjednoczenia w stronę cmentarza. W tym temacie będą jeszcze negocjacje. 
Głównym założeniem jest by z tego punktu korzysta ła jak największa liczba 
zainteresowanych. 
Radna J. Karaś zauważyła, że ten temat był analizowany przez Komisję Rolnictwa, 
Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego, która do dziś nie przedstawiła Radzie 
swoich wniosków i spostrzeżeń w tej sprawie. 
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Radny K. Olech zwrócił się z pytaniem kiedy będzie realizacji pkt. 9 tj. zakupu 
autobusu przystosowanego do przewozu dzieci niepe łnosprawnych. 
Wójt poinformował, że została już złożona pełna dokumentacja w tej sprawie i sadzi, 
że temat będzie finalizowany w granicach 1-2 miesięcy. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz prosi o informacje dotyczące planowanych 
remontów na drogach nie utwardzonych, na które zaplanowano 10 tys. z ł. Sądzi, że 
w tej kwocie znajdą się także środki na remont drogi do Konradowa gdyż sezon 
urlopowy tuż, tuż. 
Wójt wyjaśnił, że w pierwszej kolejności zostaną objęte remontem ulice Polna i 
Fabryczna w Dębnicy Kaszubskiej.  
Natomiast jeżeli chodzi o tamta drogę to tam trzeba wykonać w pierwszej kolejności 
odwodnienie. Zgodnie z planami tam ma przebiega ć kanalizacja. Do czasu jej 
wybudowania nie chce ponosić większych nakładów na jej remont. Ta droga jest 
wykorzystywana nie tylko w okresie sezonu. Drobny remont zostanie tam wykonany.  
Skarbnik poinformował, że zarządzeniem Wójta do budżetu zostanie wprowadzona 
kwota 100 tys. zł otrzymana z Urzędu Marszałkowskiego na remonty dróg 
śródpolnych z przeznaczeniem na dokończenie budowy drogi do Skarszewa 
Górnego.  .          
Radna U. Frankowska zwróciła uwagę na brak w załączniku pozycji dotyczącej 
budowy placów zabaw na terenie Gminy. 
Skarbnik Wyjaśnił, że to zadanie ujęte jest w WPI. 
Wójt stwierdził, że nie jest powiedziane, że w roku bieżącym nie powstaną takie 
place. Na wsiach brakuje nawet porządnej piaskownicy, jest zamówionych trzydzieści 
takich placów i prosi o uzbrojenie się w cierpliwość. W tym temacie zwrócił uwagę na 
brak inicjatyw oddolnych . 
Radni nie wnieśli innych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
c/  

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie ustanowienia 
tytułu „Zasłużony dla Gminy Dębnica Kaszubska” oraz przyjęcia zasad nadawania 
tego tytułu. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały ( załącznik Nr 5 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na  posiedzeniu komisji wspólnych, które odby ło się 26 maja  2008 r.  
i otrzymał pozytywną opinię. .  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
pytania dotyczące podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Ad 6 
 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poprosi ł Radnych  
o składanie interpelacji. 
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Radni nie wnieśli interpelacji.  
 
Ad 7 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz prosił o składanie wniosków, 
zapytań i informacji. 
 
Radny K. Olech prosi o rozebranie w trybie pilnym szatni na stadionie.  Ten obiekt 
zagraża bezpieczeństwu osób tam przebywających. Zawodnicy nie korzystają z tych 
pomieszczeń.  Uważa, że nie należy dawać młodzieży powodów do kpin, ten obiekt 
przynosi nam wstyd. Skrzynka energetyczna jest niezabezpieczona, może nastąpić 
porażenie prądem. Prosi o podanie konkretnego terminu uporządkowania tego 
tematu. 
Radna J. Karaś prosi o informację, czy Urząd podejmuje dalsze działania w celu 
uporządkowania terenów po byłym CePeN. Budynek i cały plac wygląda obskurnie.  
Radna J. Lejczak prosi o podjecie kroków w celu naprawy drogi w Krzywaniu, 
likwidacje dzikich wysypisk, wykoszenie trawy na poboczach. 
Radna U. Frankowska prosi o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych naprawy 
drogi powiatowej – ulicy Skarszewskiej.  
Radna I. Tkaczyszyn podziękowała za szybkie połatanie dziur na drodze do 
Goglolewa jednocześnie prosi o interwencje w następujących sprawach: 
- ponownie prosi o interwencję w sprawie szczurów na hydroforni, nic w tym temacie 
nie zrobiono od ostatniej sesji, 
- naprawę światła przy stawie oraz przy bloku, 
- uprzątnięcie pokrycia eternitowego z zawalonych obór,  
-rozwiązania problemu 3 bezpańskich psów, które ostatnio wałęsają się po 
Gogolewie. Mieszkańcy już nie chcą przygarnąć tych psów, gdyż co raz więcej psów 
jest podrzucanych. 
- prosi także o pomoc w rozwiązaniu problemu wyłapywania ryb ze stawu w centrum 
miejscowości przez mieszkańców Słupska. Mieszkańcy za własne środki zarybili ten 
staw i nie chcą by obcy z tego korzystali. Boją się zwracać uwagę przyjezdnym. 
- rozbiórkę „budy” za sklepem Pani Laskowskiej, gdyż ten obiekt szpeci, 
- nawiezienie gruzu na drogi gminne w miarę możliwości, 
 - nie otrzymała także wyjaśnień od Dyrektora Gimnazjum w sprawie incydentu na 
wycieczce szkolnej. 
Radny M. Szumski prosi o interwencje w sprawie wykaszania poboczy, zw łaszcza na 
zakrętach dróg powiatowych, 
Radny B. Rębas poruszył także problem wykaszania poboczy na drogach oraz 
zwrócił się z pytaniem czy podjęto kroki w celu uprzątnięcia ruin po budynkach 
gospodarskich w Borzęcinie. Istniejący stan zagraża bezpieczeństwu ludzi a 
zwłaszcza dzieci, które tam chodzą się bawić. 
Radna I. Kiernicka prosi o dostarczenie gruzu na drog ę do Grabina, gdyż ta ilość, 
która została przywieziona jest niewystarczająca i nie wiadomo, które dziury łatać. 
Stanisław Jank – Radny Rady Powiatu złożył wszystkim samorządowcom życzenia z 
okazji ich święta. Podzielił się z radnymi refleksją dotyczącą  okresu 18 lecia 
związanego z działalnością w samorządach. Podziękował za podejmowane działania 
i życzył wytrwałości w tej trudnej służbie. Zwrócił także uwagę na zanieczyszczenie 
rz. Skotawy plastikami oraz ciągle powracający problem podrzucania śmieci. Prosi 
także o podjecie kroków w celu remontu drogi do Konradowa. 
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Uważa, że nauka samorządowców nie poszła w las. 
Radna U. Frankowska zwróciła się z pytaniem jaki jest koszt zamontowania kamery, 
która by rejestrowała osoby wyrzucające śmieci, czy wolno to wykonywać na własną 
rękę oraz  czy zdjęcia wykonane kamera mogą służyć jako dowód. 
Radny K. Olech uważa, że za mało jest małych koszy do wyrzucania podręcznych 
śmieci na ulicy Zjednoczenia. 
Radna J. Karaś poinformowała, że wiele takich drobnych spostrzeżeń przekazała 
Zastępcy Wójta. Sądzi, że zostaną one wykonane, jeżeli nie to na następnej sesji je 
zgłosi. 
 
Ad 8 
 
Wójt Gminy w odpowiedzi na wniosek zgłoszony przez Radnego Olecha w sprawie 
rozbiórki obiektu szatni na boisku w Dębnicy Kaszubskiej poinformował, że ten temat 
zostanie zrealizowany w najkrótszym możliwym czasie. Obecnie nie mieliśmy 
pracowników  w ramach prac interwencyjnych, obecnie kompletujemy obsad ę. Od 
teraz wszyscy będą zbierać się w Dębnicy Kaszubskiej, gdyż pod nadzorem lepiej 
pracują. Obecnie na wszystkich naszych boiskach ustawiono nowe budki d la 
zawodników rezerwowych. Powodem nie rozbierania tej szatni by ły także zawarte 
uzgodnienia z radnym Mnichem, ze te prace zostaną wykonane po zakończeniu 
sezonu piłkarskiego 207/2008. Postara się by temat był uporządkowany w trybie 
pilnym. 
Radny K. Olech prosił o podanie konkretnego terminu. 
Wójt uważa, że temat powinien być zamknięty w okresie tygodnia, ale postara się by 
już jutro rozpocząć prace porządkowe. 
Radny K. Olech zauważył, że nie można dopuścić ponownie do takich rozrób jak dwa 
tygodnie temu. Należy uczynić wszystko by nie dać powodu młodzieży do 
ponownych awantur na tym tle. 
Wójt zauważył, że po ostatnim meczu w Smołdzinie ośmiu naszych kibiców zostało 
zamkniętych. Największą bolączką jest fakt, ze za te wybryki karany jest klub, a nie 
kibice. Tam na pewno do wszczęcia awantur nie byli prowokowani rozwalającymi się 
„budami”. Wie, że ten obiekt jest jednym z gorszych na terenie gminy. Skoro jest 
uwaga by rozebrać ten budynek by nie prowokowa ł to zostanie rozebrany. Od jutra 
będziemy realizować rozbiórkę. Szafka elektryczna zostanie zabezpieczona.  
Radny K. Olech potwierdził, że kibicowanie fanów miejscowej drużyny jest naganne. 
Kibicowanie nabrało złego oblicza, bardzo często przybiera formę ubliżania gościom. 
Zdaje sobie sprawę z tego, ze należy coś z tym zrobić. Kochają swój zespół ale 
jednocześnie szkodzą mu. Przeważnie są to młodzi ludzie, którzy ulegają wiodącym 
prym starszym osobom. Naganne jest także to, że na meczach są rodzice tych 
młodych osób i nie reagują na zachowanie dzieci. Nie spodziewał się takiego 
zachowania. 
Wójt uważa, ze to ostatnie zatrzymanie och łodzi ich wyczyny. W Polsce jest moda na 
pokazywanie kibiców i wszyscy chcą im dorównać. Zaprasza radnych na mecze, by 
zobaczyli to naganne zachowanie. Będzie chciał zorganizować spotkanie z klubami i 
wypracować jakiś model kibicowania. Chce by drużyny zajęły się pracą sportowo - 
wychowawczą. Uważa, że za takie zachowanie kibice powinni być karani. 
Odnośnie wniosku Radnej Karaś poinformował, że ponownie przypomni się. Uważa, 
że do czasu zakończenia przekształceń w ORLEN decyzja w tej sprawie nie 
zapadnie. Później może zostać sprzedany. Ten plac jest w centrum miejscowości i 
szpeci swoim wyglądem.  
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Przewodniczący Rady uważa, że można zaproponować właścicielowi by na rzecz 
Gminy przekazał kontenery, a my w zamian będziemy utrzymywać porządek.  
W odpowiedzi na wniosek radnej  Lejczak odnośnie naprawy drogi poinformowa ł, że 
ta droga jest droga powiatową. Została popsuta podczas układania kanalizacji. 
Potrzeb w tym zakresie mamy bardzo dużo. Sprawca jest znany. Postara się by była 
naprawiona w ramach współpracy z ZDP. Odnośnie śmieci to zauważył, że każda 
posesja ma właściciela, który powinien dbać o porządek i pilnować by postronne 
osoby ich tam nie podrzucały. Jest pewny, że nikt z Dębnicy tam śmieci nie wywozi. 
Gmina nie jest w stanie ustalić kto to robi. Prosi by mieszkańcy zebrali  te śmieci do 
worków i ustawili przez zbiórką śmieci przy kontenerach. Odbiorca nieczystości 
trochę się burzy przy tym rozwiązaniu ale zabiera. Jest to mniejsze z ło niż gdyby 
miały te śmieci leżeć w rowach przydrożnych, czy w lasach.  Odnośnie obkoszeń 
poinformował, ze rozpoczęto to realizować i w dniu dzisiejszym obkaszane są 
pobocza w Krzywaniu. Odnośnie ulicy Skarszewskiej poinformował, że ta ulica jest w 
nadzorze Zarządu Dróg Powiatowych. 
Radny Rady Powiatu Stanisław Jank zauważył, że powiat ma 527 km dróg nie 
odpowiadających normom. Na ich remont potrzeba 60 lat. Są znikome środki na te 
cele. Rada Powiatu z Funduszu Ochrony Środowiska także na ten cel nic nie 
przeznaczyła – fundusz liczy 0,5 mln. zł. Finansowanie dróg nie jest takie jak oświaty. 
Złożył interpelację Posłom w sprawie przekazywania części akcyzy za paliwo 
poszczególnym samorządom na utrzymanie dróg. W cenie paliwa 65% to podatek. 
Uważa, że jeżeli te środki wpływały by do samorządu nie było by takiego problemu z 
utrzymaniem dróg. Do dnia dzisiejszego nie otrzyma ł odpowiedzi na tę interpelację. 
Uważa także, że w trybie pilnym należy wyciąć wszystkie przydrożne drzewa, 
natomiast dokonywać nasadzeń nowych drzew za skrajem jezdni. W ostatnim roku 
powiat na wycince drzew zarobi ł, a poprzednicy twierdzili, ze jest to nieop łacalne. 
Dąży by zostały wycięte drzewa na odcinku Łysomice – Podwilczyn, ale jest silny 
sprzeciw ekologów. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił uwagę na fakt, że w okolicach posesji 
p. Torhan leży nie uprzątnięta kłoda po ściętym drzewie. 
Wójt odnośnie wniosków zgłoszonych przez radną Tkaczyszyn poinformował, że 
sadził iż sprawa szczurów na hydroforni jest za łatwiona, gdyż  Dyrektor ZGK 
informował, go że trutka została dostarczona. Sprawa zostanie w trybie pilnym 
wyjaśniona. Odnośnie uprzątnięcia eternitu poszło pismo do Agencji. Powróci do 
tego tematu. W sprawie psów to jeżeli będzie taka konieczność to zostaną oddane 
do schroniska. W każdej miejscowości są takie przypadki, jednak zawsze znajduje 
się ktoś kto przygarnie. Cieszy się, ze mieszkańcy zarybili staw i utrzymują go w 
czystości. Proponuje by ustawić tablicę informacyjną, że na tym akwenie mogą 
wędkować tylko mieszkańcy wsi. Obecnie jest to miejsce publiczne ogólnodostępne, 
a to co nie jest zabronione jest dozwolone. Proponuje tak że by ten obiekt za sklepem 
ogrodzić. Odnośnie gruzu to chwilowo nie wykonujemy gruzu.  
W odpowiedzi na wniosek radnego Szumskiego poinformowa ł, że wykaszanie 
poboczy rozpoczęto od 26 maja i sukcesywnie w całej gminie będą te prace 
wykonane. 
Odnośnie uporządkowania budynku w Borzęcinie poinformował, że wykazujemy 
Agencji ich bierne zachowanie. Szkielet zosta ł, gdyż poprzedni użytkownik nie 
wiedział co z nim zrobić. Z uwagi na bezpieczeństwo należy ten temat 
uporządkować. W ostatnim czasie relacje uleg ły ochłodzeniu. 
W sprawie remontu drogi do Grabina to docelowo planowana jest tam budowa 
betonowego ciągu pieszo – jezdnego. Ten gruz miał posłużyć do załatania 
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największych wyrw.  Złożył wspólnie ze Skarbnikiem poprawiony wniosek do Agencji 
na środki na budowę tej drogi. Obecnie będzie dokańczania budowa drogi do 
Skarszewa Górnego. W kolejce dużo innych miejscowości. 
Także uważa, że ilość małych koszy na Dębnicy Kaszubskiej jest niewystarczająca. 
Kosze będą dokupione i będzie ich więcej na głównych ulicach Dębnicy. 
Odnośnie montażu kamery to można je montować. Uważa, że jest to znikoma 
szkodliwość społeczna. Radna Kiernicka została zatrudniona w ramach prac 
interwencyjnych w zakładzie w celu kontrolowania umów na wywóz nieczystości 
stałych. Należy dążyć do selektywnego zbierania odpadów. Zwróci ł się także  
z pytaniem na czyj koszt ta kamera mia ła by być zamontowana. 
Radna U. Frankowska poinformowa ła, że ta kamera była by zainstalowana na ich 
koszt. 
Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał odpowiedź na interpelacje 
zgłoszoną na sesji rady w dniu 28 kwietnia dotyczącą dowozu dzieci do szkół. 
Poprosił  Krzysztofa Olech o zapoznanie radnych z treścią odpowiedzi.  
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech zapoznał radnych z treścią /załącznik 
Nr 6 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zauważył, że odpowiedź jest czytelna.  
Z tych informacji wynika, że u nas ustawa nie jest przestrzegana. Urząd ponosi 
koszty tam gdzie nie powinien. W Dębnicy Kaszubskiej dzieci mają nie raz większe 
odległości do pokonania. Uważa, że do tego tematu należy wrócić w odpowiednim 
czasie. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że ten dowóz nie wynika z woli dyrektorów, ale z woli 
Gminy. 
Przewodniczący rady Marian Adamowicz zwróci ł się z pytaniem czy są w tej sprawie 
zapisy. 
Sekretarz wyjaśniła, że w poprzedniej kadencji były takie wnioski ze strony Komisji 
Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. 
Radczyni poinformowała, że w inne Gminy także zaczynają   dowozić  wszystkie 
dzieci.   
Wójt zauważył, że dla tych dzieci nie jest organizowany dodatkowy transport, s ą 
dowożone przy okazji. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zakończył dyskusję w tym temacie. 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący rady Marian Adamowicz przywitał lekarzy przybyłych na sesję. 
Wójt Gminy podziękował lekarzom za przybycie na sesję. Poinformował, że do tego 
spotkania dochodzi z uwagi na co raz to większe wątpliwości w zakresie służby 
zdrowia. Ostatnie czasy są bardzo burzliwe. Mieszkańcy oczekują pomocy w tym 
zakresie i informacji. Potrzebują poczucia bezpieczeństwa. Prosi o informacje 
dotyczące czasu pracy w ośrodkach  oraz oczekiwań od samorządu w zakresie 
poprawy bazy. Chciałby by to spotkanie przyczyni ło się do wyjaśnienia wszystkich 
wątpliwości i niedomówień.  
E. Grabowska – lekarz z Budowa poinformowała, że największą bolączką w jej 
placówce jest brak toalet przystosowanych dla osób niepe łnosprawnych oraz fakt, że 
w trakcie remontu nie dokonano żadnych prac w istniejących sanitariatach. Zgodnie z 
zaleceniami Sanepidu do końca tego roku ten problem powinien być ostatecznie 
zakończony. 
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Wójt zwrócił się z pytaniem jakie są oczekiwania w sprawie zagospodarowania 
wolnych mieszkań w ośrodkach zdrowia. 
K. Stus – lekarz z Borzęcina uważa, że należy w jak najszybszym czasie 
zagospodarować mieszkanie, które znajduje się nad jej ośrodkiem. Uważa, że należy 
czynić dalsze kroki w celu pozyskiwania środków unijnych na dalszą modernizację 
obiektów. Odnośnie ustalonego terminu na dostosowanie ośrodków do dyrektyw 
unijnych w sprawie toalet dla niepe łnosprawnych to uważa, że ten termin jest 
nierealny. Liczy, że zostanie on odroczony. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz nie wie dlaczego tak się stało, ze w trakcie 
przeprowadzanych remontów nie wykonano tego zadania.  
W. Szyliński – lekarz z Dębnicy Kaszubskiej uważa, że jest to temat bardziej złożony. 
O planowanych remontach dowiedzieli się bardzo późno, nikt nie rozmawiał w tym 
temacie z lekarzami i nie uzgadnia ł zakresu prac. Uważa, że były ograniczone środki 
finansowe i nie było możliwości wykonania wszystkich niezbędnych prac. 
Poinformował także, że od 1 stycznia 2008 w Dębnicy nie ma rehabilitacji, NFOZ nie 
podpisało umowy. Żądano od nas bizantyjskich warunków, których nie jesteśmy  
w stanie spełnić. Nikt nie dawał gwarancji, ze jak zakupimy sprzętu za 30 tys. zł to 
podpiszą z nami umowę, gdyż usługi rehabilitacyjne może wykonywać tylko magister 
rehabilitacji, a takich jest bardzo ma ło. Jego zdaniem obiekty istniejących ośrodków 
nie spełniają warunków unijnych. Na dostosowanie ich trzeba dużych środków 
finansowych. Jego zdaniem najbardziej racjonalnym rozwi ązaniem było by 
utworzenie jednego ośrodka dla całej gminy zgodnie z normami unijnymi. Ośrodki 
ponoszą także duże koszty materiałowe. Lekarze starają się świadczyć swoje usługi 
jak najlepiej. Obecny kryzys służby zdrowia nie dotyczy lekarzy świadczących usługi 
medyczne. Kryzys dotyczy lekarzy zatrudnionych w szpitalach. My musimy patrzeć 
na swoje potrzeby. W szpitalnictwie mają dużo wyższe wynagrodzenie za pracę.  
My z NFOZ na 1 pacjenta otrzymujemy 6,5 zł miesięcznie, a gdzie reszta składki?  
W każdym z ośrodków poszerza się zakres świadczeń. Pacjenci w naszych 
ośrodkach załatwiani są na bieżąco, natomiast występuje problem w dostaniu się do 
specjalisty. Uważa, że w tym zakresie panuje lobbing. Ośrodek w Dębnicy otwarty 
jest do godziny 17, po tej godzinie opiekę przejmuje na postawie umowy przychodnia 
w Słupsku mieszcząca się w starym budynku Poczty. W nagłych przypadkach 
korzysta się z Pogotowia. Lekarze w obecnej sytuacji nie są w stanie nic polepszyć, 
gdyż funkcjonują w określonych warunkach. Obiekty są własnością Gminy. Prosi by 
rozważyć możliwość zamontowania na budynkach ogrzewania solarnego. Mają także 
różne wątpliwości, są otwarci na rozmowy w celu rozwiązania problemów. Uważa, że 
pracujący ludzie w lecznictwie gminnym są dobrymi fachowcami, przez cały czas 
doszkalają się. Starają się by ludzie byli zadowoleni z ich usług. 
K. Stus zauważyła, że w okresie ostatnich 10 lat jakie minęły od czasu gdy 
rozpoczęła pracę w Borzęcinie nastąpiło bardzo wiele zmian na korzyść. Poprawiła 
się profilaktyka, dostępność do badań, które stały się powszechne. Część tych badań 
wykonywana jest z programów i w miejscowych ośrodkach. Uważa, że gama 
świadczeń usług medycznych jest dużo większa. Jest także zdania, że dzięki pomocy 
Gminy w remontach ludzie w tym także osoby przyjezdne są zachwyceni naszymi 
placówkami. W ośrodku ma zarejestrowanych 2400 pacjentów, średnio miesięcznie 
przyjmuje 1040 osób. W ramach swoich obowiązków wykonuje także wizyty 
domowe. Uważa, że jest duża dostępność do świadczeń. Zwróciła także uwagę na 
fakt, że lekarz idący na urlop nie musi szukać zastępstwa, wystarczy, że wskaże 
placówkę gdzie pacjenci otrzymają pomoc. Jednak lekarze między sobą załatwiają 
zastępstwa. 
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Wójt zauważył, że mentalnością jest to, że jak jest dobrze to z pochwałą nikt nie 
przyjdzie, wszyscy lubią wytykać uchybienia.               
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz jest zdziwiony, ze zakres remontu nie by ł 
uzgodniony z zarządcami obiektów. Zaskoczony jest tym, ze zakres robót nie 
przewidywał budowy toalet dla niepełnosprawnych. Odnośnie sposobu ogrzewania 
ośrodka w Dębnicy Kaszubskiej to uważa, że wpadliśmy w pułapkę cenową. Uważa, 
że z uwagi na co raz droższe paliwo należy myśleć o zmianie sposobu ogrzewania. 
Zwrócił się z pytaniem dlaczego wszystkie gabinety zosta ły przeniesione do małego 
budynku. Uważa, że jest tam za duże zagęszczenie.  
W. Szyliński poinformował, że przyjęto takie rozwiązanie z uwagi na brak windy w 
budynku głównym, która zgodnie z wytycznymi unijnymi winna być zainstalowana w 
budynkach piętrowych. Uważa, że dobrym rozwiązaniem była by budowa wspólnej 
kotłowni dla szkoły i ośrodka zdrowia. 
Sekretarz Gminy poinformowała, że cały zakres planowanych do wykonania zadań 
podczas przeprowadzanej modernizacji by ł uzgadniany z administratorami, jest na to 
dokumentacja. Jak wszyscy wiedzą środki były ograniczone i w ramach tych środków 
podejmowano wspólnie decyzje o zakresie prac.  
Radna J. Karaś zwróciła uwagę na fakt, ze rola rady była ograniczona. Rada 
zaopiniowała ogólnie zakres prac, do szczegó łowych zadań nie odnosiła się. 
K. Stus zauważyła, że w ramach tych środków w jej obiekcie wykonano wszystkie 
najpilniejsze prace. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz ubolewa, że w Dębnicy Kaszubskiej nie 
odbywają się usługi z zakresu fizykoterapii. Rada może rozważyć dofinansowanie na 
wyposażenie gabinetu, ale fachowca nie znajdzie. Zwróci ł się także z pytaniem, czy 
Sanepid nie ma uwag, że wszyscy pacjenci oczekują w jednej poczekalni. 
W. Szyliński wyjaśnił, że są 2 poczekalnie, jedna dla chorych i zdrowych.  
W przepisach nie ma w tej sprawie żadnych wytycznych. 
Radny B. Rębas prosi o podanie liczby pacjentów zapisanych w Ośrodkach Zdrowia 
w Dębnicy Kaszubskiej i Budowie. Zwraca także uwagę na fakt, że mieszkańcy 
skarżą się, że lekarze nie chcą dawać skierowań do specjalistów prosi o wyjaśnienie 
tego problemu. Prosi także o wyjaśnienie dlaczego w ośrodku w Borzęcinie nie ma 
już stomatologa. 
W. Szyliński poinformował, że w jego ośrodku jest zapisanych 7200 pacjentów. 
Działa Poradnia „K”, gabinet USG (jama brzuszna), EKG, pediatra, laboratorium ( 2 x 
w tygodniu robione są badania, na które w ośrodku nie ma sprzętu). Prowadzony jest 
szeroki zakres badań profilaktycznych. Zatrudnionych jest 3 lekarzy, położna, 
pielęgniarki i laborant. Uważa, że nie ma problemu z wydawanie skierowań do 
specjalistów. Pojawia się problem gdy specjalista zleci dodatkowe badania. Sam nie 
wystawia skierowania tylko odsyła do ośrodka zdrowia, gdyż w ten sposób my 
musimy ponosić dodatkowe koszty za te badania. 
Radny K. Olech uważa, że pomysł w sprawie wspólnej kotłowni ze szkołą jest dobry i 
należy go rozważyć. Zwrócił uwagę na fakt, że ośrodek jest czynny od godz. 800, 
przychodzą pacjenci, a nie ma lekarza, tłoczą się we wspólnej poczekalni, personel 
niższy ( pracownice recepcji) jest niemi ły.  
W. Szyliński potwierdził, że ośrodek jest czynny od godziny 800 jednak uważa, że 
lekarz nie musi być już na tę godzinę, gdyż pacjent musi mieć czas na przygotowanie 
się do wizyty ( należy zmierzyć ciśnienie, odpocząć). Ubolewa jeżeli zachowanie 
personelu było naganne, prosi o informacje w takich sytuacjach. Ubolewa, że takie 
miały miejsce. Wykorzysta te uwagi w organizacji pracy.  
K. Stus potwierdziła fakt, ze pacjent musi być przygotowany do wizyty. 
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Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniami: 
-  czy nie lepiej umawiać pacjentów na konkretne godziny, 
- czy można informować ilu jest pacjentów,  
- jak jest z wizytami domowymi, czy jeżeli ma się temperaturę to można zamówić 
wizytę domową.   
 W. Szyliński wizyt domowych nie odmawiamy, w lekkich przypadkach nie ma takiej 
potrzeby. Z uzyskaniem informacji dotyczącej liczby oczekujących pacjentów na 
[poczekalni jest udzielana telefonicznie.  
Radna J. Karaś poinformowała, że często dochodzą uwagi na nieobecność w 
wyznaczone dni lekarza pediatry. 
W. Szyliński zwrócił uwagę na fakt, że w tym przedmiocie nie ma pola manewru. 
Jeżeli zrezygnuje z usług obecnego pediatry to innego nie znajdzie.  
Wójt zwrócił się z pytaniem jaka jest ogólna kondycja zdrowia mieszkańców gminy. 
W. Szyliński uważa, że kondycja zdrowotna mieszkańców jest zła, brak dobrej 
propagandy, profilaktyki ( używki, narkotyki, alkohol). Uważa, że należy zespolić siły i 
środki by temu zapobiegać. Niepokojącym zjawiskiem jest fakt, że 50% osób umiera 
przy 1 zawale oraz fakt, że ludzie nie umieją udzielać pierwszej pomocy. 
K. Stus zauważyła, że nastąpił wzrost zachorowań na choroby nowotworowe. 
Sekretarz Gminy zwróciła się z pytaniem jak wygląda profilaktyka w szkołach. 
K. Stus poinformowała, że szczepienia odbywają się u lekarza domowego. W 
szkołach odbywa się profilaktyczne fluorkowanie jamy ustnej oraz przygotowanie do 
badań bilansowych. Wykonują to pielęgniarki szkolne. Odnośnie zatrudnienia 
stomatologa w Borzecinie poinformowała, że z uwagi na brak sprzętu nie ma lekarza. 
Uważa, że jeżeli byłby sprzęt to chętny by się znalazł. W ośrodku w Budowie jest 
stomatolog raz w tygodniu na 3 godziny, gdyż tylko na tyle fundusz zgodzi ł się 
podpisać umowę.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zakończył dyskusję w tym punkcie. 
 
 Przewodniczacy rady Marian Adamowicz poinformowa ł, że na jego ręce 
wpłynęło pismo mieszkańca Kotowa Pana Pawła Smutka w sprawie zlecenia przez 
Gminę, geodecie wznowienia granic i wytyczenia drogi w Kotowie. Zapoznał z treścią 
pismem, które stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
Radny P. Pałubicki uważa, ze jest to złośliwość piszącego. Jest protokoł okazania 
działki, droga jest okazana w całości. W okolicach p. Dańczaka nie wskazano 
jeszcze granic, ma to nastąpić w najbliższym czasie. Korzystam z tej drogi. Droga nie 
została nigdzie poszerzona. 
Wójt poinformował, że w tym rejonie jest planowany przebieg kanalizacji, dlatego 
geodeta miał wytyczyć granice, żeby prawidłowo określić drogę, gdyż jak wiemy z 
doświadczenia zdarzało się, że drogi przebiegały nie w obrębie drogi. Przy tym 
wznowieniu zabrakło trzech okazań, które obędą się w najbliższym czasie. Ten temat 
będzie zakończony w najbliższym czasie.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że z chwilą zakończenia 
tych prac pojedzie w teren i dokona wizji lokalnej na miejscu.    
 
Ad.9 
  

Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 1515 dokonał 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
                                                                                                        Przewodniczący 
Protokołowała:                                                                                                        Rady Gminy                                           
Teresa Kozdroń-Kołacka                                                                               /-/ Marian Adamowicz 

 


